
Protokół nr 47/2018 

posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego  

Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego w dniu 17 lipca 2018 r. w godz. 15:30 – 17:15 

w sali nr 146 Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji:                                                                                    

1. Zdzisław Koncewicz          – Przewodniczący Komisji                                         

2. Wojciech Pająk          – Wiceprzewodniczący Komisji                                                                          

3. Tadeusz Czerwiecki                                                                                                                           

4. Zbysław Wojciech Grajek   

5. Sławomir Jan Szeszko                                                                         

6. Piotr Wasiukow        

 

W posiedzeniu udział wzięli:       

                                                                                                                                                              

1.  Łukasz Kurzyna – Zastępca Prezydenta 

2. Małgorzata Włoskowska – Naczelnik Wydz. AGP      

3. Zbigniew Walendzewicz – Prezes PGO          

4. Radosław Wysocki – Naczelnik Wydz. Geodezji     

5. Jerzy Gałązka – Naczelnik Wydz. OSGK      

6. Leszek Andrulewicz – Prezes PWiK       

7. Tadeusz Szaciło – Prezes PEC                     

8. Dariusz Bogdan – Prezes PNT     

9. Jarosław Lebiediew – Prezes ZBM TBS     

10. Piotr Tarasiewicz –Zastępca Dyrektora ZDiZ   

     

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Posiedzeniu przewodniczył Zdzisław Koncewicz, który powitał zebranych i przypomniał,  

że proponowany porządek posiedzenia został przesłany radnym wraz z materiałami. Zapytał  

o uwagi do porządku posiedzenia. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek posiedzenia:  

1. Przyjęcie protokołu nr 46/2018 z posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach   w dniu 19 czerwca 2018 r. 

2. Informacja z działalności Spółki Park Naukowo–Technologiczny Polska-Wschód                                

w Suwałkach Sp. z o.o. w roku 2017. 

3. Informacja z działalności Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej w Suwałkach Spółka 

z o.o. w 2017 roku. 

4. Informacja o działalności Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Suwałkach 

Spółka z o.o. w roku 2017.  

5. Zaopiniowanie wniosku o przyjęciu do planu sprzedaży  działek stanowiących 

własność Miasta Suwałki.  

6. Zaopiniowanie wniosku o przekazanie składników majątkowych w formie aportu 

przez Miasto Suwałki Przedsiębiorstwu Gospodarki Odpadami w Suwałkach Spółka 

z o.o. 



7. Zaopiniowanie  projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miasta 

Suwałki na lata   2016-2020.   

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania 

oraz wysokości stawek opłat za postój pojazdów samochodowych na drogach 

publicznych w strefie i sposobu ich pobierania.  

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Przedsiębiorstwu 

Wodociągów i Kanalizacji w Suwałkach Spółka z ograniczoną  odpowiedzialnością, 

wykonania zadania własnego Gminy Miasta Suwałki z zakresu zagospodarowania 

wód opadowych  i roztopowych. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Prezydentowi Miasta Suwałk 

uprawnień do ustalania opłat za odprowadzanie wód opadowych lub roztopowych.  

11. Zaopiniowanie  projektu uchwały w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody                           

i odprowadzania ścieków. 

12. Zaopiniowanie  projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego u zbiegu ulic                                        

Gen. W. Sikorskiego i Grunwaldzkiej w Suwałkach. 

13. Zaopiniowanie  projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego rejonu południowej części ulicy Stanisława Staszica w Suwałkach. 

14. Zaopiniowanie  projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego ograniczonego ulicami 24 Sierpnia, Zarzecze, 

Bakałarzewską oraz rzeką Czarną Hańczą w Suwałkach. 

15. Zaopiniowanie  projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego  terenu graniczącego z cmentarzem komunalnym                       

w Suwałkach. 

16. Wolne wnioski. 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 46/2018 z posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach   w dniu 19 czerwca 2018 r. 

  

Zdzisław Koncewicz poinformował, że do protokołu 46/2018 posiedzenia Komisji nie 

wniesiono uwag, wobec czego stwierdził, że protokół przez Komisję, został przyjęty. 

Ad pkt. 2 

Informacja z działalności Spółki Park Naukowo–Technologiczny Polska-Wschód                                

w Suwałkach Sp. z o.o. w roku 2017. 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu.   

 

 Prezes D. Bogdan przedstawił informacje ogólne o Spółce, w tym wysokość kapitału 

zakładowego i jego zmiany w okresie sprawozdawczym, sytuację majątkową, dane 

ekonomiczno – finansowe, wynik finansowy, oraz  zmiany kadrowe. Poinformował, że została 

opracowana strategia działania PNT do roku 2021. 

Radny Z.W. Grajek czy była zwoływana rada naukowo-programowa? Prezes 

odpowiedział, że  w tym czasie nie była zwoływana rada. Będzie ona zwołana po okresie 

wakacyjnym.   

 Radny Z. Koncewicz zapytał o sytuację kadrową? Prezes nadmienił, że została 

przemodelowana struktura organizacyjna. Kilka osób pobiera wynagrodzenie z projektów 

Unijnych, część osób  odeszło z pracy na swoje życzenie.    

Radny Z. Koncewicz zapytał o zaległe należności tj. składki ZUS czy zostały 

uregulowane? Prezes sprawa rozpatrywana jest przez Sąd. 



Radny W. Pająk zapytał o zmianę kosztów eksploatacyjnych dla firm, czy wzrosły?                           

D. Bogdan potwierdził, że zmieniły się koszty eksploatacyjne w związku ze wzrostem energii 

elektrycznej, wzrostem centralnego ogrzewania.  

   

Komisja przyjęła Informację z działalności „Spółki Park Naukowo –Technologiczny 

Polska-Wschód  w Suwałkach Sp. z o.o. w roku 2017. 

 

Ad pkt. 3 

Informacja z działalności Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej w Suwałkach Spółka                  

z o.o. w 2017 roku. 

Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu.   

 

 Radny Z.W. Grajek zapytał jak rośnie koszt opału? Prezes T. Szaciło  odpowiedział, że 

w granicach 70 %  był droższy za tonę w stosunku do wiosny roku ubiegłego.  

 Radny T. Czerwiecki zapytał jaka jest prognoza stawek na jesień br.? Prezes 

odpowiedział, że w tym roku i do stycznia stawki zostaną na tym samym poziomie co w roku 

ubiegłym.  

 Prezes T. Szaciło poinformował zebranych, iż Spółka w 2017 roku złożyła  dwa wnioski 

do NFOSiGW  o dofinansowanie w formie dotacji z działań POIS inwestycji w rozbudowę                      

i modernizację sieci ciepłowniczej i węzłów. Jeden z konkursów został już rozstrzygnięty                          

i Spółka podpisała umowę na dofinansowanie 7,2 ml. zł. inwestycji związanych z przebudową        

i termomodernizacją sieci ciepłowniczej. Zostały również złożone dwa kolejne wnioski na 

budowę kotłów biomasowych i wykonanie  instalacji oczyszczania spalin  na Ciepłowni 

Głównej PEC.  

 Radny W. Pająk zapytał czy przy zwiększających się inwestycjach dot. przyłączeń 

nowych domów do PECu, będą problemy kadrowe? Prezs T. Szaciło odpowiedział, że może 

to być jeden etat w związku z odczytem liczników, czy też  konserwacji węzłów ciepłowniczych.  

 

Komisja przyjęła Informację z działalności Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej                        

w Suwałkach Spółka z o.o. w 2017 roku. 

 

Ad pkt. 4 

Informacja o działalności Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Suwałkach 

Spółka z o.o. w roku 2017.  

Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.   

  

 Radny Z.W. Grajek zapytał  czy PWiK przeliczy wielkość dachów w domkach 

jednorodzinnych  w związku z naliczeniem opłaty za  wody opadowe? Prezes odpowiedział, że 

są już przeliczone wszystkie powierzchnie.  

Radny T. Czerwiecki zapytał o sprzedaż suszu wytwarzanego przez PWiK. Prezes                       

L. Andrulewicz odpowiedział, że w obecnej chwili jest trochę mniejsze zainteresowanie ale 

prowadzona jest w dalszej chwili działalność propagująca zastosowanie ww. suszu.  

 Radny T. Czerwiecki zapytał czy Spółka zastanawiała się nad tym, aby przejść na gaz 

propan-butan? Prezes odpowiedział, że prowadzone są  rozmowy,  ponieważ koszty zmiany 

instalacji w suszarni mogą być znacznie większe.  

 Radny T. Czerwiecki  poinformował, że zauważalne są spadki ciśnienia wody w blokach 

na najwyższych kondygnacjach. Zapytał czy Spółka może rozważyć zainstalowanie lokalnych 

hydroforni ? Prezes L. Andrulewicz odpowiedział, że nie jest to realnie możliwe do wykonania.  



Komisja przyjęła Informację o działalności Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji 

w Suwałkach Spółka z o.o. w roku 2017.  

 

Ad pkt. 5 

Zaopiniowanie wniosku o przyjęciu do planu sprzedaży  działek stanowiących własność 

Miasta Suwałki.  

Wniosek stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem wniosku:                                                                                                             

za pozytywną opinią głosowało   –  6  radnych  (jednogłośnie)                                                                          

przeciw                                         –  0                                                                                        

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała  wniosek o przyjęcie do planu sprzedaży  działek 

stanowiących własność Miasta Suwałki.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 6 do protokołu  

 

Ad pkt. 6 

Zaopiniowanie wniosku o przekazanie składników majątkowych w formie aportu przez 

Miasto Suwałki Przedsiębiorstwu Gospodarki Odpadami w Suwałkach Spółka z o.o. 

Wniosek stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem wniosku:                                                                                                             

za pozytywną opinią głosowało   –  6  radnych   (jednogłośnie)                                                                          

przeciw                                         –  0                                                                                        

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek o przekazanie składników majątkowych                         

w formie aportu przez Miasto Suwałki Przedsiębiorstwu Gospodarki Odpadami                              

w Suwałkach Spółka z o.o. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu  

 

Ad pkt. 7 

Zaopiniowanie  projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miasta 

Suwałki na lata  2016-2020.   

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

   

 Zastępca Prezydenta Ł. Kurzyna przedstawił Wieloletni program gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Miasta Suwałki na lata 2016-2020, który zakłada umożliwienie 

sprzedaży lokali komunalnych położonych w budynkach wspólnot mieszkaniowych. Wskazał 

wykluczenia mieszkań, które nie będą podlegały sprzedaży. Przedstawił wysokości bonifikaty 

które będą podejmowane w kolejnych uchwałach. Zostanie zaproponowana 50 % bonifikata                

w przypadku jednorazowej wpłaty. 

 Radny Z.W. Grajek przedstawił swój argument dot. wysokości bonifikaty, tych lokali, 

które wcześniej zostały wykupione np. za 25 % ceny. Poddał ten fakt pod rozważenie.   



 Naczelnik R. Wysocki zgłosił drobną korektę w tekście a mianowicie  zamiast „min.”, 

zostało wprowadzone „minimum”, oraz w ust. 4 została zaktualizowana podstawa prawna                    

z 2018 r. jest to nowy tekst jednolity  Kodeksu Cywilnego.  

 Radny S. Szeszko  zapytał czy jest w uchwale wskazany okres karencji, gdzie  takie 

mieszkanie nie może być sprzedane? Naczelnik R. Wysocki wyjaśnił, że rozstrzyga tą kwestię 

Ustawa o gospodarce  nieruchomościami.  

Radny S. Szeszko  poprosił o wyjaśnienie rozdziału 4 par. 11 ust.2 pkt. 3 „tj. lokale 

socjalne oraz związane ze stosunkiem pracy”. Prezydent Ł. Kurzyna odpowiedział, że są to 

mieszkania z puli p. Prezydenta. Prezydent dysponuje 10 mieszkaniami, które są wynajmowane 

(na czas określony) dla  osób, których zatrudnienie na terenie Gminy Miasta Suwałki jest ważne 

z różnych powodów np. Pani Popowa z Ukrainy.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:                                                                                                             

za pozytywną opinią głosowało   –  6  radnych  (jednogłośnie)                                                                           

przeciw                                         –  0                                                                                        

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Miasta Suwałki na lata   2016-2020.   

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu  

 

Ad pkt. 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania oraz 

wysokości stawek opłat za postój pojazdów samochodowych na drogach publicznych                       

w strefie i sposobu ich pobierania.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

 Zastępca Prezydenta Ł. Kurzyna przedstawił projekt uchwały zmieniającej, w której 

zostało zmodyfikowane część zapisów.   

 Radny T. Czerwiecki wniósł uwagę, czy można byłoby  wprowadzić  punkt mówiący                        

o 5 min. parkowaniu? Ł. Kurzyna odpowiedział, iż na podstawie obowiązujących przepisów nie 

można wprowadzić takiego zapisu, ustawa mówi o 1 min. bezpłatnego parkowania. Drugą 

kwestią jest to, że parkometry w chwili obecnej nie są przystosowane do identyfikacji 

konkretnego pojazdu.   

 Radny Z. Koncewicz zapytał czy trzeba  na najbliższą sesję przedkładać ww. uchwałę? 

Zastępca Prezydenta odpowiedział, że w związku z przedstawionymi argumentami (które są 

zasadne) przez Stowarzyszenie „Prawo na drodze”, została podjęta decyzja o wprowadzeniu         

i uregulowaniu zmian do uchwały. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:                                                                                                             

za pozytywną opinią głosowało   –  4  radnych                                                                            

przeciw                                         –  1 radny                                                                                        

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego 

parkowania oraz wysokości stawek opłat za postój pojazdów samochodowych na drogach 

publicznych w strefie i sposobu ich pobierania.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 



Ad pkt. 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Przedsiębiorstwu Wodociągów 

i Kanalizacji w Suwałkach Spółka z ograniczoną  odpowiedzialnością, wykonania zadania 

własnego Gminy Miasta Suwałki z zakresu zagospodarowania wód opadowych                                   

i roztopowych. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

 

 Ł. Kurzyna Zastępca Prezydenta przedstawił i omówił projekt uchwały,  który wynika                   

z nieuregulowań prawnych od 1 stycznia br. po wejściu w życie ustawy Prawo Wodne. Zasady 

korzystania z usług świadczonych przez Spółkę, w zakresie odprowadzenia wód opadowych                    

i roztopowych z nieruchomości poprzez system kanalizacji deszczowej, określać będzie 

regulamin opracowany przez Spółkę i zatwierdzony przez  Prezydenta Miasta Suwałk. 

Przedstawił dane oraz obowiązujące taryfy  z innych miast, które w ten sam sposób jak Miasto 

Suwałki regulują ww. opłaty dotyczące deszczówki. 

 Radny Z.W. Grajek zapytał jak wygląda sprawa z ustaleniem stawek? Prezes PWiK                                      

L. Andrulewicz odpowiedział, że opłata za usługi wodne jest wpłacana  na konto Państwowego 

Gospodarstwa  Wody Polskie.   

 Radny T. Czerwiecki  przedstawił swoje stanowisko i Spółdzielni Mieszkaniowej, że jeśli 

coś jest zadaniem miasta, to miasto powinno to finansować. Radny przypomniał, że w obecnej 

chwili wody opadowe będą liczone także od dachu. Ł. Kurzyna odpowiedział, że jest to nowy 

przepis prawa,  który wszedł od 1 stycznia br. i musimy  go realizować.  

Radny Z.W. Grajek zapytał jaka to jest kwota, którą trzeba będzie zapłacić za wody opadowe. 

Prezes L. Andrulewicz  odpowiedział, że jest to 1,28 zł. za 1 metr kwadratowy dachu, jest to 

opłata  roczna.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:                                                                                                             

za pozytywną opinią głosowało   –  4 radnych                                                                          

przeciw                                         –  1 radny                                                                                       

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie powierzenia 

Przedsiębiorstwu Wodociągów i Kanalizacji w Suwałkach Spółka z ograniczoną  

odpowiedzialnością, wykonania zadania własnego Gminy Miasta Suwałki z zakresu 

zagospodarowania wód opadowych  i roztopowych. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 14 do protokołu  

 

Ad pkt.  10 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Prezydentowi Miasta Suwałk 

uprawnień do ustalania opłat za odprowadzanie wód opadowych lub roztopowych.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za głosowało     – 3 radnych  

przeciw    – 2 radnych 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 



Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie powierzenia 

Prezydentowi Miasta Suwałk uprawnień do ustalania opłat za odprowadzanie wód 

opadowych lub roztopowych.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad pkt.  11 

Zaopiniowanie  projektu uchwały w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody                           

i odprowadzania ścieków.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 

 Radny T. Czerwiecki  czy w tym regulaminie jest mowa o wodach opadowych?                        

Zastępca Prezydenta Ł. Kurzyna odpowiedział, ze dziś woda opadowa nie jest ściekiem.  

Prezes L. Andrulewicz, przedstawił nowy projekt regulaminu, który Rada Miejska przyjmie jako 

projekt i przekaże go później jako uchwałę.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za głosowało     – 4 radnych  

przeciw    – 1 radny 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie projektu 

regulaminu dostarczania wody  i odprowadzania ścieków.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad pkt.  12 

Zaopiniowanie  projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego u zbiegu ulic                                        

Gen. W. Sikorskiego i Grunwaldzkiej w Suwałkach. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

 

 Ł. Kurzyna Zastępca Prezydenta przedstawił projekt uchwały.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za głosowało     – 5 radnych  (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego                

u zbiegu ulic  Gen. W. Sikorskiego i Grunwaldzkiej w Suwałkach. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

 

 



Ad pkt.  13 

Zaopiniowanie  projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego rejonu południowej części ulicy Stanisława Staszica w Suwałkach. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

 

 Naczelnik M. Włoskowska przedstawiła projekt uchwały, w którym plan 

zagospodarowania przestrzennego był stworzony na wniosek. Plan był wyłożony dwa razy, 

zostały złożone uwagi do planu. Przyjęte w projekcie planu ustalenia są wyrazem polityki 

przestrzennej miasta w odniesieniu do tego obszaru i mają na celu umożliwienie 

zagospodarowania go z zachowaniem: zasad ładu przestrzennego, efektywnego 

gospodarowania przestrzenią oraz walorów ekonomicznych.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za głosowało     – 5 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego rejonu południowej części ulicy Stanisława 

Staszica w Suwałkach. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Ad pkt.  14 

Zaopiniowanie  projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego ograniczonego ulicami 24 Sierpnia, Zarzecze, 

Bakałarzewską oraz rzeką Czarną Hańczą w Suwałkach. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  

 

 Naczelnik M. Włoskowska przedstawiła projekt uchwały, który spowodowany był 

ekonomiką. Do planu zagospodarowana wpłynęły uwagi dotyczące przesunięcia drogi, 

likwidacji placu parkingowego.  Ww. uwagi zostały odrzucone z powodu niskiego poziomu 

wody na tym terenie.  

 Radny W. Pająk zapytał o obszar znajdujący się przy samej rzece?  M. Włoskowska 

odpowiedziała, że jest to obszar komunalny (zielony), który może być wykorzystany na ogrody 

przydomowe. 

  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za głosowało     – 5 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego ograniczonego ulicami 24 Sierpnia, 

Zarzecze, Bakałarzewską oraz rzeką Czarną Hańczą w Suwałkach. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 



Ad pkt.  15 

Zaopiniowanie  projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego  terenu graniczącego z cmentarzem komunalnym                       

w Suwałkach. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  

 

 Naczelnik M. Włoskowska przedstawiła projekt uchwały, który wywołany został 

wnioskiem   Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej w Suwałkach. PGK w pobliżu 

cmentarza zamierza wybudować budynek do obsługi cmentarza, w którym znajdzie się  

administracja cmentarza oraz punkt sprzedaży zniczy, toalety.  Złożone zostały dwa wnioski 

przez zarządcę terenu, aby nie wyznaczać miejsc  postojowych na ww. terenie. Drugi wniosek 

dotyczył obniżenia wskaźnika  intensywności zabudowy. Pierwszy wniosek został przyjęty, 

natomiast drugi został odrzucony.  

 Radny T. Czerwiecki zapytał o teren znajdujący się między miastem a cmentarzem, czy 

to jest teren na poszerzenie cmentarza? Zastępca Prezydenta odpowiedział, że ww. teren został 

dokupiony  pod kontem rozbudowy cmentarza.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za głosowało     – 5 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  terenu graniczącego                                          

z cmentarzem komunalnym  w Suwałkach. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

Ad pkt. 16 

Wolne wnioski.       

 Przewodniczący podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie komisji. 

Na tym protokół zakończono.  

      

        Przewodniczący Komisji 

Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Suwałkach                  

    

      Zdzisław Koncewicz 

 

 

 Protokół sporządziła: Elżbieta Polańska 

 

Gł. specjalista w Biurze Rady Miejskiej 

     Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


